
Poštovani Guverneru/Guvernerko, 

Obzirom na postojeću epidemiološku situaciju, na nemogućnost održavanja Disktriktne konferencije i obzirom 

na Vaš zahtjev odlučio sam da vam pošaljem kratak izvještaj o radu našeg Rotary kluba Doboj u tekućoj 

2019/20.godini, uz molbu Vama da primite moje izvinjenje zbog probijanja roka predviđenog za podnošenje 

izvještaja. 

Potrudiću se da kroz tekst odgovorim na sva vaša pitanja i smjernice koje ste nam poslali za sastavljanje ovog 

izvještaja. 

Tokom pandemije smo već na početku obustavili održavanje redovnih sastanaka. Aktivnosti vezane za klub 

smo sveli na minimum. U početku smo otkazali aktivnosti planirane za mjesec mart, a posle i sve preostale 

aktivnosti u aprilu i do daljnjeg, tj.do okončanja pandemije. Komunicirali smo telefonski i pomoću „Viber 

grupe“, a kasnije, polovinom aprila smo počeli sa održavanje „on-line“ sastanaka pomoću „ZOOM“ programske 

aplikacije. U početku smo se sastajali sporadično, a već do kraja aprila redovno u redovnom terminu za 

sastanke. 

U isto vrijeme smo ostvarili komunikaciju (ZOOM i JITSI) i učestvovali na više konferencija-sastanaka sa nama 

prijateljskim klubovima u inostranstvu. Održali smo nekoliko sastanaka sa RC Hassfurt (Distrikt 1950), nekoliko 

grupnih sastanaka sa grupacijom (RC Zagorje Kum  Distrikt 1912,  RC Zrenjanin Distrikt 2483, RC Ulcinj Distrikt 

2483, RC Brčko Distrikt 1910), i nekoliko konferencija u organizaciji klubova iz Srbije (RC Čukarica Beograd, RC 

Pančevo, Disktrikt 2483). 

Mi za sada još uvjek održavamo „on-line“ sastanke, a prvi „pravi“ sastanak je planiram za 15.juni ako nam 

epidemiološka situacija dozvoli. 

Za ovaj period  smo ranije planirali niz aktivnosti. Za kraj marta smo planirali gostovanje edukatora za članstvo 

u Rotariju, gospodina Bulat Marijana iz Hrvatske, za april smo planirali sprovođenje ekološke akcije čišćenja 

svih autobuskih stajališta i minideponija uz magistralni put M-17 u našoj opštini, uz medijsku promociju naše 

ideje o ekologiji i očuvanju prirode. U martu, aprilu i maju trebalo je da posjetimo čitav niz događaja u drugim 

klubovima, određena je i delegacija za posjetu Distriktnoj konferenciji u junu. Krajem maja, 30.maja, trebalo je 

da se održi naša šesnaesta godišnjica, Čarter proslava, za koju smo očekivali i Vaš dolazak. Svi navedeni 

događaji su otkazani zbog pandemije „COVID-19“. 

U ovom periodu smo dovršili i isplatili ranije preuzete obaveze i učešća u humanitarnim akcijama, drugih, nama 

prijateljskih klubova, za koje smo se obavezali da ćemo ih isplatiti do kraja ove godine. To su klubovi; RC 

Pančevo (Distrikt 2483) sa akcijom „Bike for babies“ za kupovinu mobilnog inkubatora za bolnicu u Pančevu; RC 

Stari grad Beograd (Distrikt 2483) sa akcijom kupovine anesteziološkog aparata za „Institut za majku i dete- 

hirurško odeljenje“ u Beogradu. 

Od akcija vezanih za pandemiju „COVID-19“, nismo imali neku veću organizovanu akciju. Imali smo namjeru da 

konkurišemo za grant sredstva kod našeg distrikta, ali shvativši da u ovom trenutku nemamo svojih sredstava 

za učešće i da nismo do kraja razradili čitavu ideju o projektu, i u razgovoru sa našom Dijanom Bajrović, odlučili 

smo da odustanemo od istog. Nekoliko naših članova, koji imaju u vlasništvu manje kompanije su donirali 

sredstva lokalnoj zajednici, opštini, u fond oformljen za borbu protiv Korone, neki su radili besplatno 

promotivni materijal i štampu za zdravstvene ustanove, moj kolega Dr Siniša Đuričić i ja lično smo bili gotovo 

stalno radno angažovani u bolnici. Većina članova kluba su bili volonterski društveno angažovani i dali svoj 

doprinos ovoj situaciji, pojedinačno. Mi smo ranije, u okviru akcije „Leteći doktor“ sredstvima distriktnog 

granta i našim, donirali bolnici sanitetsko vozilo sa najnaprednijim mobilnim respiratorom koji je još uvjek u 

aktivnoj upotrebi u bolnici. Zaštitna sredstva, koja su preko potrebna, su u početku pandemije, u našim 

uslovima bila vrlo teška za nabavku, pa nismo uspijeli da ih obezbijedimo. Posle kada je nabavljanje istog 

liberalizovano, smanjena je i potreba za istim. Sada razmatramo mogućnost kupovine termalnih kamera za 

ustanove u našem gradu u narednom periodu,i to bi mogao biti neki od naših narednih projekata. 

Ako govorimo o prvom polugodištu i periodu prije Korone, tada smo sproveli značajan broj akcija;  



1.U julu 2019.godine smo poslali petoro (5) djece u Omladinski Rotary kamp Mojca u Sloveniji. 

2.U avgustu smo poslali dvoje (2) mladih tenisera juniora u teniski kamp u Sent Paulten u Austriji. 

3.Tokom Međunarodnog rukometnog turnira u Doboju, koji je ujedno i najveći sportski događaj u našoj 

zajednici, organizovali smo prijateljski susret sa igračima i rukovodstvom Rukometnog kluba „Eurofarm Bitola“ 

iz Makedonije sa ciljem prikupljanja sredstava i sportskih obilježja i rekvizita za humanitarnu tombolu na našoj 

čarter proslavi. 

4.Ugostili smo na nekoliko dana dječaka Rayan Walker-a, iz Sjedinjenih Američkih Država, koji je bio gost u RC 

Banja Luka Glorija, pa je došao i kod nas, bio je ovde tri dana, imao smještaj i prisustvovao je našem sastanku i 

svim aktivnostima. 

5.U novembru smo organizovali cjelovečernji koncert Kulturno umjetničkog društva „Krnjin“ sa ciljem 

prikupljanja sredstava za obnavljanje narodnih nošnji za folklor i nove koreografije za ovo kulturno umjetničko 

društvo. 

6.Dovršili smo prikupljanje sredstava za akciju „Bunar-Afrika“ (BRIFA) i sredstva uplatili u fond našeg distrikta.  

7.U decembru smo zajedno sa našim prijateljima iz RC Hassfurt (Distrikt 1950) prikupili sredstva za kupovinu 

novogodišnjih paketića za štićenike Fondacije za djecu ometenu u razvoju. 

8.Takođe u decembru smo dovršili zajedničku akciju sa RC Hassfurt, donaciju školskog namještaja iz Njemačke.  

Zajednički smo obezbijedili, transportovali i isporučili školski namještaj (50 školskih stolova za učenike i 100 

školskih stolica) i udžbenike ( oko pet stotina knjiga na Njemačkom jeziku) za Osnovnu školu „ Vuk Stefanović 

Karadžić“ Doboj-područna škola u selu Kostajnica. Akcija je adekvatno medijski propraćena i ispromovisana u 

lokalnim medijima.  

9.U februaru 2020.godine smo za Dan rotarija, 23.februar (Rotary day), organizovali obilazak porodilišta i 

obezbijedili poklone za majke i novorođenčad, bilo ih je troje (3) rođenih 23.februara. 

U prvom plugodištu smo uradili dosta na reorganizaciji kluba, usvojili smo novi Statut, unekoliko izmijenili 

formu sastanka, unapredili rad više komiteta. Odabrali smo jednog kandidata za novog člana, koji je odradio 

potrebni staž u klubu, i biće primljen u članstvo. Ostali smo bez nekoliko članova kluba, jedan je prešao u drugi 

klub, neki su sami napustili članstvo, a jedan član je udaljen iz kluba. 

 

Nadam se da ovaj tekst zadovoljava traženo, nadam se da nije predugačak i preopširan. Još jednom se 

izvinjavam zbog probijanja roka za podnošenje istog. 

Sa zahvalnošću,  

Veliki rotarijanski pozdrav.. 

Predsjednik RC Doboj, Saša Vidić 


